
PROTOKÓŁ Nr 19/16

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik
w dniu 08 marca 2016r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
3. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
4. Pan Tadeusz Szeweluk - Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej
5. Pani Halina Mirowska - Kierownik GOPS
6. Pani Irena Wysocka - Kierownik GBP
7. Pan Michał Baranowski - Dyrektor GOKSiR

Obradom Komisji  przewodniczył  Pan Krzysztof  Nikitorowicz –  Przewodniczący
Rady Gminy Mielnik.

Porządek posiedzenia:

1. Rozpatrzenie projektów uchwał będących przedmiotem obrad XIII sesji Rady Gminy
Mielnik:
1) w sprawie zmian w budżecie gminy Mielnik na rok 2016,
2) o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Mielnik  w  korytarzu  lokalizacji
ropociągu,

3) o  zmianie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mielnik pod
lokalizację ropociągu przesyłowego,

4) w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Mielnik na rok 2016,

5) w sprawie uchwalenia „Planu Odnowy Miejscowości Mielnik” na lata 2016-2023,
6) w  sprawie  udzielenia  dotacji  z  budżetu  gminy  na  prace  konserwatorskie,

restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do  rejestru
zabytków położonych na terenie gminy Mielnik nie stanowiących jej własności w
2016 r.,

7) w sprawie wprowadzenia zmian w Gminnej Strategii Integracji i Rozwiązywania
Problemów Społecznych na lata 2012-2020,

8) w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający
się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed
bezdomnymi zwierzętami.

2. Przyjęcie  sprawozdania  z  realizacji  programu  współpracy  z  organizacjami
pozarządowymi za rok 2015.

3. Opiniowanie planów pracy samorządowych instytucji kultury na 2016r.
4. Informacja  z  realizacji  zadań  i  wykonania  budżetów  przez  GOKSiR  i  Gminną

Bibliotekę Publiczną za 2015 rok.
5. Informacja z realizacji opracowania planu zagospodarowania przestrzennego Gminy

Mielnik.
6. Ocena funkcjonowania Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mielniku.
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7. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka pomocy Społecznej w Mielniku za 2015
r.

8. Informacja z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2015-2017,
za 2015 r.

9. Informacja z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2012-2020, za 2015 r.

10. Sprawy różne.

Do punktu 1(1).

Pan Wójt wyjaśnił dlaczego projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016r.
radni otrzymali w dniu posiedzenia Komisji. Do ostatniej chwili czekaliśmy na dane związane
z takimi zadaniami jak uporządkowanie placu przy hotelu (usunięcie szamb) i  rozbudowa
parkingu przy GOKSiR.  Poinformował,  że  sytuacja  Zakładu Gospodarki  Komunalnej  jest
dobra,  Zakład  utrzymuje  się  na  tym  samym  poziomie,  planowany  dług  znacznie  się
zmniejszył.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła szczegółową informację na temat proponowanych zmian
w budżecie gminy na 2016 rok i odpowiedziała na zapytania radnych.

Pani Olga Pogrebniak zapytała czy w Radziwiłłówce będzie prowadzona rozbudowa linii
energetycznej.

Pan Wójt odpowiedział,  że w Niemirowie i  Mielniku zakład energetyczny zdejmuje linię
napowietrzną i będzie kładł nową linię w drodze. My musimy zadbać o oświetlenie w tych
miejscowościach  Obecnie  zbieramy  zgłoszenia  do  przebudowy  lub  rozbudowy  linii
oświetleniowej w poszczególnych wsiach i złożymy to w ramach jednego, dużego projektu.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Mielnik na rok 2016.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 1(2).

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  o  zmianie  uchwały  w  sprawie
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy
Mielnik w korytarzu lokalizacji ropociągu.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego gminy Mielnik w korytarzu lokalizacji ropociągu.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 1(3).

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  o  zmianie  uchwały  w  sprawie
przystąpienia  do  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania
przestrzennego gminy Mielnik pod lokalizację ropociągu przesyłowego.
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Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  o  zmianie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  Studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mielnik pod lokalizację
ropociągu przesyłowego.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 1(4).

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Mielnik
na rok 2016.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały w sprawie  przyjęcia  programu opieki  nad zwierzętami  bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Mielnik na rok 2016.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 1(5).

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Planu Odnowy
Miejscowości  Mielnik”  na  lata  2016-2023.  Dokument  ten  jest  potrzebny  do  wniosku
składanego do „Tygla Doliny Bugu”. Złożymy również wniosek o środki  na rewitalizację
Góry Zamkowej w Mielniku.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Planu Odnowy Miejscowości Mielnik” na lata 2016-
2023.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 1(6).

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu gminy na prace
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru
zabytków położonych na terenie gminy Mielnik nie stanowiących jej własności w 2016 r.
Poinformował, że podziału środków dokonano nie do końca z życzeniami parafii i wyjaśnił
czym kierowano się przy podziale środków.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały w sprawie udzielenia  dotacji  z  budżetu  gminy na  prace konserwatorskie,
restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do  rejestru  zabytków
położonych na terenie gminy Mielnik nie stanowiących jej własności w 2016 r.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 1(7).

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w
Gminnej Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2012-2020.
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Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w  Gminnej  Strategii  Integracji  i
Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2012-2020.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 1(8).

Pan Sekretarz Gminy przedstawił  projekt  uchwały w sprawie  określenia  wymagań jakie
powinien  spełniać  przedsiębiorca  ubiegający  się  o  uzyskanie  zezwolenia  na  prowadzenie
działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  wymagań  jakie  powinien  spełniać  przedsiębiorca
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed
bezdomnymi zwierzetami.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 2.

Pani  Olga  Pogrebniak poinformowała,  że  w  Radziwiłłówce  nieformalnie  działa  Koło
Gospodyń Wiejskich, wcześniej było zarejestrowane, teraz jest nieoficjalne.

Pan Wójt udzielił wyjaśnień na temat niektórych stowarzyszeń działających na terenie gminy,
między  innymi  na  temat  Stowarzyszenia  „Dialog  na  Granicy”  w  Tokarach,  którego  jest
prezesem.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości sprawozdanie z realizacji programu współpracy
z organizacjami pozarządowymi za rok 2015.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 3.

Pani Irena Wysocka - Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej przedstawiła roczny plan
pracy Gminnej Biblioteki Publicznej w Mielniku na 2016 rok.

Pan Przewodniczący Rady poinformował,  że Gminna Biblioteka może zorganizować dla
radnych szkolenie z komunikacji społecznej.

Pani Kierownik GBP przedstawiła szczegółową ofertę szkolenia.

Radni  wyrazili  zainteresowanie  tematyką  szkolenia  i  zadeklarowali  chęć  uczestnictwa  w
szkoleniu.

Komisje  Rady  pozytywnie  zaopiniowały  roczny  plan  pracy  Gminnej  Biblioteki
Publicznej w Mielniku na 2016 rok.

(w zał. na str................prot.)
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Pan  Michał  Baranowski –  Dyrektor  Gminnego  Ośrodka  Kultury,  Sportu  i  Rekreacji  w
Mielniku  przedstawił  plan  działalności  Gminnego  Ośrodka  Kultury,  Sportu  i  Rekreacji  w
Mielniku w roku 2016. Szczegółowo omówił  planowaną trasę bunkrów (mamy na terenie
gminy 14 bunkrów, w 2 będzie urządzone muzeum).

Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały plan działalności Gminnego Ośrodka Kultury,
Sportu i Rekreacji w Mielniku w roku 2016.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 4.

Komisje  Rady  przyjęły  do  wiadomości  informację  z  realizacji  zadań  i  wykonania
budżetów przez GOKSiR i Gminną Bibliotekę Publiczną za 2015 rok.

(w zał. na str................prot.)

Pan Wójt przedstawił sprawę zaplecza sportowego w Mielniku. Sprawa jest w sądzie, nie
wiadomo  kiedy  się  zakończy  a  zaplecze  ulega  dewastacji.  Nawet  w  przypadku  naszej
wygranej w sądzie może okazać się, że wykonawca zaplecza – Przedsiębiorstwo Budowlano-
Produkcyjne  Spółdzielnia  „ZIB”  z  Białej  Podlaskiej  nie  będzie  w  stanie  zapłacić  nam
odszkodowania.  Firma  jest  w złej  kondycji  finansowej  i  prawdopodobnie  upadnie.  W tej
sytuacji najlepszym rozwiązaniem byłoby zawarcie ugody z wykonawcą i przystąpienie do
naprawy zaplecza.
Pan Wójt zwrócił się do Komisji o zajęcie stanowiska w sprawie wycofania pozwu z sądu  i
rozpoczęcia mediacji z wykonawcą.

Komisje Rady 14 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się, opowiedziały się za
podjęciem przez Urząd Gminy starań zmierzających do ratowania budynku byłego zaplecza
sportowego.

Do punktu 5.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  informację  z  realizacji  opracowania  planu
zagospodarowania przestrzennego Gminy Mielnik.

Komisje  Rady  przyjęły  do  wiadomości  informację  z  realizacji  opracowania  planu
zagospodarowania przestrzennego Gminy Mielnik.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 6.

Pan Tadeusz Szeweluk – Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej przedstawił informację
z wykonania planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mielniku.

Komisje Rady pozytywnie oceniły funkcjonowanie Zakładu Gospodarki Komunalnej
w Mielniku.

(w zał. na str................prot.)
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Do punktu 7.

Pani Halina Mirowska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mielniku
przedstawiła informację z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mielniku za
2015 rok.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację z działalności Gminnego Ośrodka
Pomocy Społecznej w Mielniku za 2015 rok.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 8.

Pani Halina Mirowska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mielniku
przedstawiła informację z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2015-
2017, za 2015 rok.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację z realizacji  Gminnego Programu
Wspierania Rodziny na lata 2015-2017, za 2015 rok.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 9.

Pani Halina Mirowska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mielniku
przedstawiła  informację  z  realizacji  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w
Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2012-2020, za 2015 rok.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację z realizacji  Gminnego Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2012-
2020, za 2015 rok.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 10.

Pan  Wójt  i  Pan  Dyrektor  GOKSiR zaprosili  panie  obecne  na  posiedzeniu  Komisji  na
uroczystości związane z obchodami Dnia Kobiet.

Pan Wójt poprosił radnych o opinię w następujących sprawach:

1. Nadal  obowiązuje  uchwała  o  przystąpieniu   przez  gminę  do  budowy  Parku
Historycznego  „Trylogia”.  Czy  powinniśmy  uchylić  tę  uchwałę  czy  też  dalej
kontynuować temat?

2. Należy zastanowić się nad kontynuowaniem funduszu sołeckiego, jest to kwota 360
tys.zł.  w skali  roku.  W przeszłości  sołectwa składały zapotrzebowania  do  budżetu
gminy, opiniowały to komisje rady i była to dobra tradycja. Pan Wójt zaproponował
likwidację funduszu soleckiego, bo często w sołectwach pieniądze nie są właściwie
wydawane,  są przejadane.  Organizuje się  różne imprezy połączone z konsumpcją i
zdaniem Pana Wójta nie jest to właściwe.
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Pan  Lucjan  Kożuchowski  w  sprawie  Trylogii  stwierdził,  że  należy  uchylić  uchwałę  i
zakończyć ten temat. Jeśli chodzi o fundusz sołecki, to pan radny jest za jego utrzymaniem.

Pan Kamil Zalewski poinformował o potrzebie naprawy drogi w Tokarach zrytej przez dziki
oraz uporządkowanie terenu po wykopach pod światłowód.

Pan Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  taka  sama sytuacja  dotycząca  uporządkowania
wykopów, jest w Osłowie.

Pan Lucjan Kożuchowski poinformował o złej pracy jednej ze świetlicowych na terenie jego
okręgu wyborczego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska 

Przewodniczący Rady Gminy

                                                                                                     Krzysztof Nikitorowicz
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